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ELŐTERJESZTÉS 

Dr. Palovics Lajos ügyrendi indítványairól 

Tisztelt Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság! 

 
Dr. Palovics Lajos képviselő úr az alábbi pontokban kérte a bizottság vizsgálatát: 
 
2014.08.11-i képviselő-testületi ülés: 
 
„Dr. Palovics Lajos: Két kérdésre szeretne a nyilvános ülés végén tájékoztatás kapni, 
illetve tárgyalni. Az egyik, hogy amit polgármester úr titkárságán leadott, egy 2014. 
augusztus 8-án postaládájában talált és átadott levelet, melyet 46 lakótársa nevében Barcza 
Jenő küldött neki és képviselő társainak. Amikor a Karinthy utcai iskola ügyeiről tárgyaltak 
ehhez a levélhez mellékelt iratok nem szerepeltek az anyagok között és nem kaptak 
tájékoztatást ilyen problémákról. Kérdezi polgármester urat, miként történhetett ez meg. A 
másik, 2014. június 26-ára valaki összehívta a településfejlesztési bizottságot, hogy a 20-án 
lejárt határidejű gyepmesteri pályázatot elbírálni javaslatot tegyen. Az ülés 
határozatképtelenség - (bizonytalan) tudomása szerint a két külső tag és az elnök más 
elfoglaltsága - miatt elmaradt. Olyannyira elmaradt, hogy a polgármester úrnál történt július 
eleji érdeklődése ellenére sem történt meg újabb ülés összehívása, továbbá a mai ülések 
meghívójába, napirendjére sem került fel ez a téma. Ez a tény már nem csak választ és 
magyarázatot, hanem vizsgálatot is igényel. A polgármester és bizottsági elnök ennyire nem 
törődik az ügyekkel! 
Kéri, tehát a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság elnökét, hogy következő ülésük 
napirendjére vegye fel ennek kivizsgálását! 
 
Tarjáni István: A feltett kérdésre jegyző úr fog írásban válaszolni, hogy az az anyag az 
előterjesztésnek hogyan képezte részét. A gyepmesteri tevékenységet jelenleg is ellátja a 
korábbi szolgáltató, az pedig a rendes testületi és bizottsági ülés során fog napirendre 
kerülni, a rendkívüli bizottsági illetve testületi ülés nem alkalmas egy ilyen kérdés 
eldöntésére.” 
 
 
2014.05.28-i képviselő-testületi ülés 
„Dr. Palovics Lajos: Azt javasolta, hogy még két biatorbágyi építési vállalkozást hívjanak 
meg a határozati javaslatban szereplő három mellé és ennek a kiválasztásával – tekintettel 
arra, hogy polgármester úr az, aki itt helyben meg tudja nézni, hogy kik ezek, jegyző úr 
segítségével – a polgármester bízza meg a képviselő-testület, hogy ezt a két további 
biatorbágyi székhelyű építési vállalkozást polgármester úr válassza ki. 
 



 
Tarjáni István: Ügyrendi javaslatnak értelmezi, magyarul, hogy vegyék le napirendről és 
hozza vissza a testület elé.  
Dr. Palovics Lajos: Ügyrendi hozzászólásban mondja, hogy nem. Nem mondta, hogy 
vegyék le napirendről.  
Tarjáni István: Most nem tudnak dönteni, ha nincs megnevezve a vállalkozó, tehát le kell 
vegye napirendről. Ez ügyrendi javaslat.  
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete azt a javaslatot, mely szerint a 
kérdést vegyék le napirendről – 2 igen, 3 ellenszavazat, 6 tartózkodás mellett, Fekete Péter 
képviselő nem szavazott (12 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – elveti. 
 
Tarjáni István: Az eredeti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 9 igen, 1 ellenszavazat, 2 
tartózkodás mellett (12 fő képviselő volt jelen a szavazáskor) – a következő határozatot 
hozza..” 
 
Dr. Palovics Lajos: Ügyrendi hozzászólása van. Mivel nem arról szavaztak, amit ő javasolt, 
ezzel kapcsolatban kéri, hogy az ügyrendi bizottság vizsgálja meg ezt a kérdést.  
 
Kérem a tisztelt bizottságot, hogy foglaljon állást a kérdésekben! 
 
 
Biatorbágy, 2014. szeptember 1. 

 Tisztelettel: 
 

 Tarjáni István 
 polgármester 
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